

华泰财险附加电信设备或服务供应商错误与疏漏除外责任条款

兹经双方理解并同意，本保险合同不承保由于下述原因所导致的“人身损害”、“财产损失”、“个人权利侵害”或“广告侵害”：

1. 被保险人或代表其提供的与电信设备或服务有关的评估、咨询或意见中存在的任何错误、疏漏、瑕疵或缺陷；
2. 由记名被保险人作为电信设备或服务供应商的项目中完成的意见、咨询、评估、检测、指导、质量控制或电话网络设置，包括中央办公室布线；
3. 任何被保险人未能恰当地提供电信服务。

本保险合同所载其他承保条件维持不变。

X97 Telecommunication Equipment or Service Providers Errors and Omissions Exclusion

It is hereby understood and agreed that this Policy does not apply to "bodily injury", "property damage", "personal injury" or "advertising injury" arising out of:

- 1. An error, omission, defect or deficiency in any evaluation, consultation or advice given by or on behalf of any insured concerning telecommunication equipment or services;**
- 2. Any advice, consultation, evaluation, inspection, supervision, quality control or phone; network set-up, including central office cabling, done by you or for you on a project on which you serve as a telecommunication equipment or service provider; or**
- 3. The failure of any insured to adequately provide telecommunication services.**

All other terms and conditions remain unchanged.